
Protokoll - Styrelsemöte Bergs IK                                                                                                                          

Datum: 240822  

Närvarande: Madelene Persson Holmström, Kajsa Hagberg, Navid Kahn, 
Malin Hellman Karlsson, Carina Linder, Fredrik Meuller, Elin Fritzsche 

 

1. Uppföljning av punkter från föregående protokoll 

7. Fördelning ansvarsroller - Saknades fortfarande ansvarig till en del roller i föreningen, 
dessa tillsattes nu av styrelsemedlemmar enligt följande: Kiosk Ljungsbro sporthall – 
Malin Hellman Karlsson, Föreningsdomare – Fredrik Meuller, Försäljningsansvarig – 
Fredrik Meuller.  

2.Rapporter 

  Ekonomi 
Fakturering till aktiva medlemmar har påbörjats. Föreningskassan ligger på 272 Tkr  plus. 

 Marknadsgrupp 
Sponsorerna har sitt avtal på 2 år och vi är nu inne på år 2 och ska fakturera sponsorerna nu, vi 
räknar med sponsorintäkter på 200 Tkr. Marcus Martinsson har varit i Vasa Arena och fotat 
herrtruppen och gör just nu spelarpresentationer som kommer synas på står i skärm i Vasa 
Arena. Vi har även haft en reklamare som filmat Vasa Arena både inne & ute med drönare som 
ska göra en introfilm till Bergs IK H1 samt en film föreningen själva ska kunna marknadsföra via 
sociala kanaler om nya Vasa Arena. 

 Sportgrupp 

H1 bygger det sista i sin trupp och signade 2 nya spelare så sent som igår. 
D1 ser det positivt ut med, vi har fått en ny spelare samt att LIBK har minst 5st tjejer som kan lira 
i div1 men i gul tröja. Även fått ok från Svenskan med att köra kombolag för tjejerna tillsammans 
med LIBK i JAS. 

Junior/senior  H3/JAS En väldigt tunn trupp som består av spelare som både var tänkta att spela 
H3 och JAS. I skrivande stund så är JAS nedlagt för denna säsong och detta pga att numerären 
saknas. H3 är i riskzonen då det inte finns spelare, men arbetas på att försöka lösa detta. 

Övriga lag OK 

Samarbete Solfjäderstaden  

Dialog om ett samarbetsavtal med Solfjäderstaden IBK har varit i omgångar med start i april och 
flertalet efterföljande möten, samarbete gällde alla lag på sikt men denna säsong riktat mot att 
lösa vårat JAS/H3 och deras H2. Tyvärr blev det inget med det avtalet dels för att vi inte var 
överens om numerären till deras H2 och framförallt att det inte skulle bli något långsiktigt 
samarbete då vi röstade för en ny förening och har ambitionen med eget H2 lag inom kort.  

Ungdomslagen Bjarne lewin (Ungdomsansvarig) tycker att det ser det OK ut och det kommer 
startas nya lag för de yngsta födda 2018 även i år. Robert Trygg är ny i Sportgruppen som 
ungdomsansvarig pojk. 

 



3. Beslutsfrågor 

1. Lagsponsring 
 Sedan tidigare har vi bestämt att vi som förening skall ha 10% (som en administrativ avgift) och 
den kvarstår. 

2.Översyn Bergs IKs policy 
Styrelsen ska se över nuvarande policy på bokad arbetsdag 6/10 – Kajsa bokar plats. 

3. Mötesschema för hösten: 
12/10 18.00 
13/11 18.00 
11/12 18.00 
 

3. Tillsättande av arbetsgrupp för bildande av ny förening 
Elin Fritzsche är sammankallande för arbetsgruppen och Elin tillfrågar styrelsens förslag på 
personer som kan ingå. Arbetsgruppen ska ta fram ett underlag vad en ny förening innebär för 
Bergs IK, underlaget ska vara färdigställt v.45. 

4. Fotografering 
Lag och porträttbilder bokar föreningen in Expressbild för att utföra i slutet av november. – 
Fredrik ansvarar för att genomföra detta. 

5. Ledarträff 
Alla ledare bjuds in till en ledarträff på Restaurang Oscars 25/9 kl 18.00. Madelene ser till så alla 
ledare får inbjudan. 

6. Minska glappet mellan senior- och ungdomslag 
En diskussionspunkt till kommande ledarmöte 
H1s ledare med på ledarmötet för presentation – Kajsa bjuder in 

 

 

5. Övriga punkter 

1. Välkomstbrev – styrelsen skickar ut ett ”Välkommen till säsong 24/25” till alla spelare, 
ledare, vårdnadshavare och övriga runt föreningen i mitten på september. – madelene 
ordnar detta. 

2. Var ska Bergs IK vara om 3,5 och 10år – en första fundering som alla tar med sig 
3. Föreningskonferens 27/9, vi avvaktar med att boka deltagande då vi ska se över 

vem/vilka som vill och har möjlighet. 
4. Säsongkort säljs i kiosken Vasa Arena för 800kr 
5. Utbildningar för alla ledare ska ses över, från nästa säsong 25/26 ska ALLA ledare som 

står i båset ha en giltig utbildning. 

 


